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       Kołobrzeg, dnia 29 września 2021 r. 
 
BRM.0002.41.2021.K 

Protokół Nr 41/2021 
 

z XLI sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 29 września 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 29 września 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz.18:45 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych, 

4) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na zadania służące ochronie powietrza, polegające na trwałej zmianie 

ogrzewania opartego na paliwach stałych na ogrzewanie niskoemisyjne, 

5) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek  

nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 
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122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenów położonych przy ul. 6 Dywizji Piechoty, 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 46 położonej w obrębie 5 przy  

ul. T. Kościuszki, 

9) w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków dochodów, 

10) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r., 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

12) w sprawie ustalenia wysokości opłat i warunków częściowego zwolnienia z opłat 

za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

13) w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

14) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2022”, 

15) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r., 

działki nr 99 oraz części działki nr 99/18 położonych w obrębie 4 przy zbiegu ulicy 

Towarowej i Portowej w Kołobrzegu, 

16) w sprawie dokonania darowizny udziału w nieruchomości na rzecz Powiatu 

Kołobrzeskiego, 

17) w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na działce nr 52/5 

obręb ewidencyjny nr 11 Miasta Kołobrzeg, 

18) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 2/2 położonej  

w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu, 

19) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 3/8 obręb 2 

położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

20) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 4/4 obręb 2 

położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

21) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach 3/6, 3/7 oraz 

4/1 obręb 2 położonych na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

22) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

9 lat części działki numer 118/5 obręb 4 o powierzchni 358m2, położonej przy 

zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu, 

           22a) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

                   9 lat części tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola Spacerowego  

                   o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu, 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego Parkowania 

zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego 

Parkowania zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg. 
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5. Informacja Prezydent Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za pierwsze półrocze 2021 roku. 

6. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Kołobrzeg za 

lata 2019 – 2020. 

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLI sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 39/2021 z XXXIX sesji, która odbyła się w dniu 17 września 2021 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Wiesław Parus 
12. Krzysztof Plewko 
13. Piotr Rzepka 
14. Karolina Szarłata - Woźniak 
15. Danuta Wilk 
16. Jacek Woźniak 
17. Dariusz Zawadzki 
18. Izabela Zielińska 
19. Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady powitał: 
Radnych Rady Miasta 
Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 
Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  
Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 19 radnych. Jest 
to wymagane quorum, by obrady były ważne. Radni nieobecni usprawiedliwieni: Piotr 
Lewandowski, Agnieszka Trafas. 
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Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XLI sesji.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w Klubie Radnych „Kołobrzescy Razem” nastąpiły 
zmiany. Przewodniczącym Klubu został Pan radny Wiesław Parus. Obecny skład Klubu: 
1. Wiesław Parus – Przewodniczący Klubu 
2. Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu 
3. Bogdan Błaszczyk – Członek Klubu 
4. Małgorzata Grotto – Członek Klubu 
5. Danuta Wilk – Członek Klubu. 
 
Na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 22 września 2021 r. oraz zgodnie z art. 20 
ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i § 16 ust.2 Statutu Miasta, 
Przewodniczący Rady wprowadził do porządku obrad XLI sesji w punkcie 3 jako podpunkt 
22a projekt uchwały w sprawie w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy na okres 9 lat części tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola Spacerowego  
o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu. 
 
Zmieniony porządek obrad wraz z wprowadzonym projektem uchwały został przesłany do 
Radnych drogą elektroniczną oraz udostępniony w programie eSesja. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił Radzie wnioski formalne złożone przez Panią 
Prezydent Miasta i Radnych o zmianę porządku obrad XLI sesji: 
 
1. Pani Prezydent Miasta złożyła na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji, 
polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 
11: zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 
stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. Niniejszy projekt uchwały wymaga 
przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

 
2. Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 
wprowadzeniu w punkcie 3 jako podpunkt 24 projektu uchwały w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  
i odpowiedzią na skargę. Powyższe jest spowodowane tym, że organ przekazuje skargę 
sądowi wraz z kompletnymi i uporządkowanymi aktami sprawy i odpowiedzią na skargę  
w postaci papierowej lub elektronicznej, w terminie trzydziestu dni od dnia otrzymania skargi. 
Termin na przekazanie skargi upływa 30 września 2021 r. 
 
3. Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 
wprowadzeniu w punkcie 3 jako podpunkt 25 projektu uchwały w sprawie zmian w składzie 
osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. Treść art. 60 ust.3 Statutu Miasta 
wskazuje, że mandat członka Komisji Rewizyjnej wygasa z mocy prawa. Zatem, od chwili 
wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady, radny Kamil Barwinek nie jest członkiem Komisji 
Rewizyjnej. Jednakże w związku z tą okolicznością oraz opinią prawną. Rada powinna 
podjąć uchwałę w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej, w ten sposób, 
żeby wykreślić radnego. 
 
4. Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
w imieniu Komisji złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 
polegający na wprowadzeniu do porządku obrad sesji 2 projektów uchwał: 

1) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia działań mających na celu 
usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego parkowania, 



5 
 

2) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie likwidacji Straży Miejskiej w Kołobrzegu. 
 
Wymienione przez Przewodniczącego Rady wnioski formalne wraz z projektami uchwał 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostały przesłane do Radnych drogą elektroniczną. 
Ponadto znajdują się one w programie eSesja przy punkcie 1 porządku obrad sesji. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad złożonymi wnioskami formalnymi  

o zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad 

zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta: wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

ujętego w punkcie 3 podpunkt 11: zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

i trybu przyznawania stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia  

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wycofanie z punktu 3 podpunkt 11 projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad: wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 24 projektu uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  

i odpowiedzią na skargę: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 24 

projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad o treści: wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 25 projektu uchwały w sprawie 

zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 25 

projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad, zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji w imieniu Komisji polegającym na wprowadzeniu do porządku 
obrad XLI sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia działań 
mających na celu usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego parkowania. Ten projekt 
uchwały Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 3 jako podpunkt 26 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
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Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 26 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia działań 
mających na celu usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego parkowania. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad, zgłoszonym przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji w imieniu Komisji polegającym na wprowadzeniu do porządku 
obrad XLI sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie likwidacji Straży 
Miejskiej w Kołobrzegu. Ten projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 
3 jako podpunkt 27 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie w punkcie 3 jako podpunkt 27 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie likwidacji Straży Miejskiej 
w Kołobrzegu. 
 

Porządek obrad XLI sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych, 

4) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na zadania służące ochronie powietrza, polegające na trwałej zmianie 

ogrzewania opartego na paliwach stałych na ogrzewanie niskoemisyjne, 
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5) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek  

nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenów położonych przy ul. 6 Dywizji Piechoty, 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 46 położonej w obrębie 5 przy  

ul. T. Kościuszki, 

9) w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków dochodów, 

10) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r., 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (projekt uchwały 

wycofany z porządku obrad), 

12) w sprawie ustalenia wysokości opłat i warunków częściowego zwolnienia z opłat 

za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

13) w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

14) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2022”, 

15) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r., 

działki nr 99 oraz części działki nr 99/18 położonych w obrębie 4 przy zbiegu ulicy 

Towarowej i Portowej w Kołobrzegu, 

16) w sprawie dokonania darowizny udziału w nieruchomości na rzecz Powiatu 

Kołobrzeskiego, 

17) w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na działce nr 52/5 

obręb ewidencyjny nr 11 Miasta Kołobrzeg, 

18) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 2/2 położonej  

w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu, 

19) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 3/8 obręb 2 

położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

20) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 4/4 obręb 2 

położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

21) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach 3/6, 3/7 oraz 

4/1 obręb 2 położonych na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu, 

22) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

9 lat części działki numer 118/5 obręb 4 o powierzchni 358m2, położonej przy 

zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu, 

           22a) w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 

                   9 lat części tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola Spacerowego  

                   o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu, 
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23) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg, 

24) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie 

skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę, 

25) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

26) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia działań mających na celu 

usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego parkowania, 

27) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie likwidacji Straży Miejskiej  

w Kołobrzegu. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego Parkowania 

zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego 

Parkowania zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg. 

5. Informacja Prezydent Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za pierwsze półrocze 2021 roku. 

6. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Kołobrzeg za 

lata 2019 – 2020. 

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostało także 

przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3 podpunkt 

1 porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił 
Przewodniczący Rady i członek Komisji Budżetowo – Gospodarczej. Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk - Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zieba, 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przy glosowaniu nad 
tym projektem uchwały wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Członkowie Klubu będą 
głosować indywidualnie. 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/566/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

 
Punkt 3 podpunkt 2 - podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił 
Przewodniczący Rady i członek Komisji Budżetowo – Gospodarczej. Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk - Członek Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie będzie głosował 
za tym projektem uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata – Woźniak – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/567/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu 

warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych 

  
Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy Razem”. W imieniu Klubu 
Radnych „Kołobrzescy Razem” projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 
radny Bogdan Błaszczyk – Członek Klubu. 
 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent Miasta zgłosiła 
trzy poprawki o treści: 

1. W § 3 ust. 3 proponowana zmiana: 

Wniosek powinien być sporządzony na formularzu. Wzór formularza  

o udzielenie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 

zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów 

Działkowych określi w drodze zarządzenia Prezydent Miasta Kołobrzeg.  

 

2. W § 5 ust. 1 proponowana zmiana: 

Udzielona dotacja podlega rozliczeniu według wzoru sprawozdań. Wzór 

sprawozdania do rozliczenia udzielonej dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na zadnia służące tworzeniu warunków dla rozwoju 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych określi w drodze zarządzenia Prezydent 

Miasta Kołobrzeg.  

 

3. W § 2 ust. 4 proponowana zmiana: 

Dotacja dla jednego ROD działającego na terenie Miasta Kołobrzeg, w danym 

roku budżetowym, może być udzielona w wysokości do 90% planowanych do 

poniesienia w danym roku budżetowym kosztów realizacji zadania,  

o którego dofinansowanie ubiega się Wnioskodawca. 

Powyższe propozycje zmian wynikają z faktu, że każda zmiana formularza wniosku czy 
sprawozdania będzie wymagała zmiany uchwały Rady Miasta. Wskazanym jest, w celu 
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usprawnienia obsługi potencjalnych wnioskodawców, aby pozostawiać przedmiotowe 
czynności w kompetencjach Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący Rady i członek Komisji Budżetowo – 
Gospodarczej. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata – Woźniak – Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały. 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zawnioskował, aby wszystkie trzy poprawki zgłoszone przez Panią 
Prezydent Miasta przegłosować łącznie w jednym głosowaniu. W związku z brakiem 
sprzeciwu ze strony radnych, Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawkami 
zgłoszonymi przez Panią Prezydent Miasta o treści: 
  
1. Pani Prezydent w § 3 ust. 3 proponuje następującą zmianę: 
„Wniosek powinien być sporządzony na formularzu. Wzór formularza o udzielenie dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu 
warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych określi w drodze zarządzenia 
Prezydent Miasta Kołobrzeg.”. 
 
2. Pani Prezydent w § 5 ust. 1 proponuje następującą zmianę: 
„Udzielona dotacja podlega rozliczeniu według wzoru sprawozdań. Wzór sprawozdania do 

rozliczenia udzielonej dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 

zadnia służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych określi  

w drodze zarządzenia Prezydent Miasta Kołobrzeg.”.  

 
3. Pani Prezydent w § 2 ust. 4 proponuje następującą zmianę: 
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„Dotacja dla jednego ROD działającego na terenie Miasta Kołobrzeg, w danym roku 

budżetowym, może być udzielona w wysokości do 90% planowanych do poniesienia  

w danym roku budżetowym kosztów realizacji zadania, o którego dofinansowanie ubiega 

się Wnioskodawca.”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Kalinowski 
 
NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawki zgłoszone 
przez Panią Prezydent Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 

zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych wraz  

z przyjętymi poprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/568/21  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych 

Ogrodów Działkowych. 

 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące ochronie powietrza, 

polegające na trwałej zmianie ogrzewania opartego na paliwach stałych na ogrzewanie 

niskoemisyjne 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na zadania służące ochronie powietrza, polegające na trwałej zmianie 

ogrzewania opartego na paliwach stałych na ogrzewanie niskoemisyjne: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/569/21 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące ochronie powietrza, polegające na trwałej 

zmianie ogrzewania opartego na paliwach stałych na ogrzewanie niskoemisyjne. 

 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od 
głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/570/21 w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” 

dla części działek nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą 
głosowali za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klub będą 
głosowali indywidualnie.  
 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

„Podczele II” dla części działek nr 4/56 i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/571/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla „Podczele II” dla części działek nr 4/56  

i 4/233 położonych w obrębie 8 miasta Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 

122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenów położonych przy ul. 6 Dywizji Piechoty 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą 
głosowali za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub podejmie decyzję po 
dyskusji.  
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 
 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Prezes Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pracownik Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenów 

położonych przy ul. 6 Dywizji Piechoty: 

W głosowaniu udział wzięło 19. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maciej Bejnarowicz 

 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/572/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5-Trzebiatowska" z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 

122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla terenów 

położonych przy ul. 6 Dywizji Piechoty. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przerwą od godz. 14:00 do  
godz. 15:00.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 
Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
 
 
Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 46 położonej w obrębie 5 przy  

ul. T. Kościuszki 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 



21 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest za 
uporządkowaniem sprawy. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 
 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 46 położonej w obrębie 

5 przy ul. T. Kościuszki: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów) podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/573/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla terenu działki nr 46 położonej w obrębie 5 przy ul. T. Kościuszki. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków 

dochodów 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków dochodów: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ 

NR XLI/574/21w sprawie likwidacji wydzielonych rachunków dochodów. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu 
popierają projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawiła Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który zapytał o sprawę remontu dachu na Hali 
Milenium 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych, która 
przekazała informację w sprawie remontu dachu 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

 



24 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR XLI/575/21 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2021 r. 

 
Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat  

i warunków częściowego zwolnienia z opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym 

przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Członkowie Klubu po 
analizie wzrostu kosztów utrzymania poprą projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i warunków częściowego zwolnienia 

z opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 
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NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/576/21 w sprawie ustalenia wysokości opłat i warunków częściowego 

zwolnienia z opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Miasto 

Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad udzielania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Członkowie Klubu będą 
głosowali za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Bartosz Bieńkowski 
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NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/577/21 w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 
współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2022” 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali 
za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2022”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/578/21 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2022”. 

 
Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od 

dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r., działki nr 99 oraz części działki nr 99/18 położonych 

w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Towarowej i Portowej w Kołobrzegu 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą 
głosowali za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował 
projektem uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji,. Którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani Ewa Pełechata, zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił poprawkę, aby w tytule i w § 1projektu 

uchwały zapis „do 31.12.2022 r.” zastąpić zapisem: „do 31.12.2023 r.” 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem  

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących 
 i Członków Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 

przez Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: w tytule i w § 1projektu uchwały zapis „do 

31.12.2022 r.” zastąpić zapisem: „do 31.12.2023 r.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (7) 

Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

Pana radnego Jacka Woźniaka. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały Prezydent 

Miasta w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r., 

działki nr 99 oraz części działki nr 99/18 położonych w obrębie 4 przy zbiegu ulicy Towarowej 

i Portowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/579/21 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2022 r. do 

31.12.2022 r., działki nr 99 oraz części działki nr 99/18 położonych w obrębie 4 przy 

zbiegu ulicy Towarowej i Portowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie dokonania darowizny udziału  

w nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania darowizny udziału w nieruchomości na rzecz 

Powiatu Kołobrzeskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/580/21 w sprawie dokonania darowizny udziału w nieruchomości na rzecz 

Powiatu Kołobrzeskiego. 

 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przechodu i przejazdu na działce nr 52/5 obręb ewidencyjny nr 11 Miasta Kołobrzeg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na działce  

nr 52/5 obręb ewidencyjny nr 11 Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/581/21 w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na działce 

nr 52/5 obręb ewidencyjny nr 11 Miasta Kołobrzeg. 

 

Zgodnie z wcześniej przegłosowanym przez Radę Miasta wnioskiem, Przewodniczący Rady 

ogłosił przerwę w obradach sesji do godziny 15:00. 

 

O godzinie 15:00 Przewodniczący Rady wznowił obrady XLI sesji. 

 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 

lat, działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przedłużeniem dzierżawy na okres 9 lat.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że każdy z Członków Klubu będzie głosował 
indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Radca prawny 

 Pan radny Łukasz Zieba 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Łukasz Zięba 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących 
 i Członków Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Kamil Barwinek, Adam Hok, Piotr Rzepka, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLI/582/21 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 2/2 
położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat 

działki o numerze 3/8 obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej  

w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu, która przekazała, że Klub popiera projekt uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 3/8 

obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Kamil Barwinek, Adam Hok 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/583/21 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 3/8 

obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat 

działki o numerze 4/4 obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej  

w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu, która przekazała, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 4/4 

obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Kamil Barwinek, Adam Hok 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/584/21w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działki o numerze 4/4 

obręb 2 położonej na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 21 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat 

działek o numerach 3/6, 3/7 oraz 4/1 obręb 2 położonych na terenie Parku  

im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach 3/6, 

3/7 oraz 4/1 obręb 2 położonych na terenie Parku im. Jedności Narodowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Kamil Barwinek, Adam Hok 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/585/21 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach 3/6, 

3/7 oraz 4/1 obręb 2 położonych na terenie Parku im. Jedności Narodowej w 

Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 22 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działki numer 118/5 obręb 4  

o powierzchni 358m2, położonej przy zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 



36 
 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko, który powiedział, że obiekt, który 

znajduje się na omawianej działce jest wartością dodaną i on będzie głosował za tym 

projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części działki numer 

118/5 obręb 4 o powierzchni 358m2, położonej przy zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w 

Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Kamil Barwinek, Adam Hok, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/586/21 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 

na okres 9 lat części działki numer 118/5 obręb 4 o powierzchni 358m2, położonej przy 

zbiegu ulic Solnej i Zdrojowej w Kołobrzegu. 
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Punkt 3 podpunkt 22a – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części tarasu na poziomie dolnym 

Głowicy Mola Spacerowego o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu 

  

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 
Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady i Członek Komisji. Komisja większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 
projektu uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub w tym przypadku 
będzie konsekwentny i w Klubie nie występuje dyscyplina klubowa. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska do projektu uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem. Pan radny złożył poprawkę o 
treści: § 1 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: Wyraża się zgodę na 
wydzierżawienie na rzecz dotychczasowego dzierżawy na okres do 31.12.2024 r. i 
dalsza część zapisu bez zmian. W tytule projektu uchwały brzmienie: w sprawie 
oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do  
31.12.2024 r. części tarasu i dalej bez zmian. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pan radny Wiesław Parus 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan rady Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Adam Hok 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących 
 i Członków Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 
który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Komunalnej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola 
Spacerowego o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu, ponieważ jest to wniosek 
najdalej idący: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (4)  

Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)  

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego o treści: § 1 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: Wyraża 
się zgodę na wydzierżawienie na rzecz dotychczasowego dzierżawy na okres  
do 31.12.2024 r. i dalsza część zapisu bez zmian. W tytule projektu uchwały brzmienie:  
w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres do  
31.12.2024 r. części tarasu i dalej bez zmian. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka 
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PRZECIW (10) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Kamil Barwinek, Adam Hok, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta  

w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na okres 9 lat części 

tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola Spacerowego o powierzchni 363 m2, położonego w 

Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

 

PRZECIW (3) Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)  

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/587/21 w sprawie oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 

na okres 9 lat części tarasu na poziomie dolnym Głowicy Mola Spacerowego  

o powierzchni 363 m2, położonego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 23 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Autorem projektu uchwały była Grupa Radnych: Renata Brączyk, Izabela Zielińska, Karolina 

Szarłata – Woźniak, Jacek Woźniak, Krzysztof Plewko, Maciej Bejnarowicz, Bartosz 

Bieńkowski, Piotr Rzepka. 

W imieniu Grupy Radnych projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk. 

 

Pani Prezydent Miasta w stanowisku z dnia 21 września 2021 r. napisała, że nie zajmuje 

stanowiska w sprawach należących wyłącznie do kompetencji Rady Miasta Kołobrzeg.  
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował stanowiska 
do projektu uchwały i każdy z Członków będzie głosował indywidualnie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Rada może dokonać takich zmian. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały  
i jednocześnie w imieniu Klubu zgłosił kandydaturę Pana radnego Krzysztofa Plewko 
na Przewodniczącego Komisji Morskiej. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Przewodniczący Rady, który zaproponował, że jeżeli Rada odwoła 
Przewodniczącego Komisji Morskiej, to na następnej sesji dokonać wyboru nowego 
Przewodniczącego Komisji Morskiej. 

 Radca prawny uczestniczący w sesji poinformował, że Rada odwołuje i powołuje 
nowego Przewodniczącego Komisji Morskiej w jednej uchwale. Takie działanie jest 
działaniem optymalnym. 

 

Po tym wystąpieniu, Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i dyskusję. 

 Wnioskodawcy podtrzymali wybór Przewodniczącego Komisji Morskiej na sesji. 

 Pan radny Wiesław Parus: „Wnioskodawcy postawili nas w kłopotliwej sytuacji. Nie 

widzę powodów, żeby tak szybko powoływać nowego Przewodniczącego Komisji 

Morskiej, kiedy jeszcze nie odwołano dotychczasowego Przewodniczącego Komisji 

Morskiej.  

 Pan radny Piotr Rzepka poinformował, że w razie nieobecności Przewodniczącego 

Komisji, on wskazuje radnego do prowadzenia posiedzenia Komisji. 

 Radca prawny: „Na dzisiejszej sesji mamy jedną uchwałę, w której Rada za jednym 

głosowaniem odwołuje się dotychczasowego Przewodniczącego Komisji Morskiej  

i powołuje jego następcę. Decyzja należy do Państwa Radnych”. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył poprawkę o treści: W § 1 projektu uchwały, po 

wyrazach „wprowadza się następującą zmianę:” pozostawić zapis: „W § 1 pkt 7 – z 

funkcji Przewodniczącego Komisji Morskiej odwołuje się Pana radnego Artura 

Dąbkowskiego”. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących i Członków Komisji, Przewodniczących i Członków Klubów 
Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 

przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza o treści: W § 1 projektu uchwały, po wyrazach 

„wprowadza się następującą zmianę: ”pozostawić zapis: „W § 1 pkt 7 – z funkcji 

Przewodniczącego Komisji Morskiej odwołuje się Pana radnego Artura Dąbkowskiego”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 



41 
 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Piotr 

Rzepka, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Adam Hok, Krzysztof Plewko, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pana 

radnego Macieja Bejnarowicza. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętą 

poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (7) Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Wiesław 

Parus, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 

XLI/588/21 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 24 - podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na 

skargę 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba –
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poprosił o wyjaśnienie, czego dotyczy skarga 
mieszkanki. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięła: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury. Pani Naczelnik wyjaśniła, czego 
dotyczyła skarga mieszkanki 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy  
i odpowiedzią na skargę: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Grotto 
 
NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLI/589/21 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 
 

Punkt 3 podpunkt 25 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem. Zgodnie z § 52 ust.3 Statutu Miasta Kołobrzeg, w toku kadencji Rada 
może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. 

W skład Komisji Rewizyjnej, zgodnie z art.18a ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz.1372) oraz § 60 ust.1 i 2 Statutu Miasta 
Kołobrzeg wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem radnych 
pełniących funkcje: Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

W Radzie Miasta działają cztery Kluby Radnych: 

1) Klub Radnych „Kołobrzescy Razem" 

2) Klub Radnych "Nowy Kołobrzeg" 

3) Klub Radnych "Prawo i Sprawiedliwość" 

4) Klub Radnych „Radni Niezależni". 
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Skład osobowy Komisji Rewizyjnej po zmianach dokonanych przez Radę Miasta na sesji 
w dniu 6 maja 2020 r. przedstawia się następująco: 

1) Maciej Bejnarowicz - Przewodniczący Komisji 

2) Kamil Barwinek - Członek Komisji 

3) Bartosz Bieńkowski - Członek Komisji 

4) Małgorzata Grotto - Członek Komisji 

5) Adam Hok - Członek Komisji 

6) Przemysław Kiełkowski - Członek Komisji 

7) Izabela Zielińska - Członek Komisji 

8) Danuta Wilk - Członek Komisji 

9) Jacek Woźniak - Członek Komisji 

Rada Miasta na sesji w dniu 17 września 2021 r. wybrała radnego Kamila Barwinka na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Zgodnie z § 60 ust.3 Statutu Miasta  
wygasł mu mandat Członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba –
Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady glos zabrał radny Kamil Barwinek-

Wiceprzewodniczący Rady, który podziękował za współpracę w Komisji Rewizyjnej. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Grotto 



44 
 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR 

XLII/590/21 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 26 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

podjęcia działań mających na celu usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego 

parkowania 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie złożonego wniosku 

przeprowadziła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski, Przewodniczący Komisji.  Pan 

radny także odczytał poprawkę do projektu uchwały, w której proponuje nowe brzmienie  

§ 1. Nie uwzględnia się wniosku ….. w zakresie wprowadzenia usprawnień związanych  

z parkowaniem pojazdów w strefie płatnego parkowania pojazdów samochodowych na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg i nowe brzmienie uzasadnienia. Poprawka stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stanowisko zostało 

przedstawione także w piśmie z dnia 24 września 2021 r., które stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały 
wraz z poprawką przedstawiona przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba –
Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały wraz z poprawką. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały wraz z poprawką. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały 
wraz z poprawką. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności 

zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Zawadzki 
 
BRAK GŁOSU (1) Karolina Szarłata – Woźniak 
 
NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę 
zgłoszoną przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku w sprawie podjęcia działań mających na celu usprawnienie funkcjonowania strefy 

płatnego parkowania wraz z przyjętą poprawką zawierającą nowe brzmienie § 1. Nie 

uwzględnia się wniosku ….. w zakresie wprowadzenia usprawnień związanych  

z parkowaniem pojazdów w strefie płatnego parkowania pojazdów samochodowych na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg i nowe brzmienie uzasadnienia: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/591/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia działań mających 

na celu usprawnienie funkcjonowania strefy płatnego parkowania. 

Rada nie uwzględniła wniosku 

 

Punkt 3 podpunkt 27 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

likwidacji Straży Miejskiej w Kołobrzegu 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku przedstawionym w piśmie z dnia 23.09.2021 r. nie 

wniosła uwag do projektu uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały 
wraz z poprawką przedstawiona przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego.  
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2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja, zostały nagrane i utrwalone 
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku w sprawie likwidacji Straży Miejskiej w Kołobrzegu z zapisem w § 1. Nie uwzględnia 

się wniosku … w sprawie likwidacji Straży Miejskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLI/592/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie likwidacji Straży Miejskiej  

w Kołobrzegu. Rada nie uwzględniła wniosku. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego 

Parkowania zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg oraz 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu przygotowania, wdrożenia  

i funkcjonowania Stref Płatnego Parkowania zgodnie z obowiązującymi uchwałami 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawił Pan radny Jacek Woźniak – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 
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Prezydent Miasta w stanowisku do projektu uchwały przedstawionym w piśmie z dnia  

10 wrzesnia 2021 r. nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub 
popiera projekt uchwały wraz z poprawką przedstawiona przez Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały 
wraz ze sprawozdaniem. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził 

głosowanie nad wnioskami Komisji Rewizyjnej z kontroli. 

Wniosek Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się o zobowiązanie Prezydenta Miasta do przeprowadzenia inwentaryzacji 

funkcjonujących Stref Płatnego Parkowania pod kątem oznakowania miejsc postojowych 

znakami pionowymi i poziomymi. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Kamil Barwinek 

 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 1 Komisji 

Rewizyjnej   

 

Wniosek Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się o dokonanie oznakowania, znakami pionowymi i poziomymi, wszystkich 

miejsc na terenie miasta, gdzie pobierana jest opłata za postój w Strefie Płatnego 

Parkowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 



48 
 

 

Wyniki imienne: ZA (18)  

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła wniosek Nr 2 Komisji Rewizyjnej   

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej procesu 

przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego Parkowania zgodnie  

z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem  

z przeprowadzonej kontroli. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (2) Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLI/593/21 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej procesu przygotowania, wdrożenia i funkcjonowania Stref Płatnego 

Parkowania zgodnie z obowiązującymi uchwałami Rady Miasta Kołobrzeg wraz ze 

sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli. 

 

Punkt 5 - Informacja Prezydent Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za pierwsze półrocze 2021 roku. 

W imieniu Prezydent Miasta informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za pierwsze półrocze 2021 roku przedstawiła Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik 

Miasta. 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 28 września 2021 r. przesłała Uchwałę Nr LXVI.302.Z.2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 września 2021 r. w sprawie 
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wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za pierwsze 

półrocze 2021 r. Opinia była pozytywna i stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 6 porządku 

obrad. 

 

Punkt 6 - Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg za lata 2019 – 2020. 

 

Prezydent Miasta pismem z dnia28 lipca 2021 r. przekazała Radzie Miasta raport  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Kołobrzeg za lata 2019 – 2020. 

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy raport opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała raport. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

raport. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem raportu.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował raport. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie 
zaopiniował raport. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do raportu. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

przyjęciem „Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Kołobrzeg 

za lata 2019 – 2020”: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (3) Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła „Raport z realizacji 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Kołobrzeg za lata 2019 – 2020”  

 

Punkt  7 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności miedzy sesjami. 

Sprawozdanie zostało złożone także na pismie i stanowi załącznik do protokołu.  

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 8 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radni złożyli interpelacje i zapytania do Prezydent Miasta na piśmie.  

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie montażu luster drogowych 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje: 

1) w sprawie zestawienia za rok 2020/21 odroczeń terminów płatności, umorzeń lub 

rozłożenia na raty należności dotyczących kołobrzeskich podmiotów gospodarczych, 

2) w sprawie opłat za dzierżawy (rozłożenie na raty, ulgi, umorzenia, zmniejszenia stawki 

czynszu), 

3) w sprawie kładki nad rowem melioracyjnym. 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwa zapytania: 
1) w sprawie wysokości premii lub podwyżek wynagrodzeń prezesów spółek miejskich 

oraz pracowników 
2) w sprawie dodatkowych kar za brak segregacji śmieci. 

 
Pan radny Maciej Bejnarowicz zwrócił się z prośbą o zorganizowanie spotkania Zarządców 
Wspólnot przy ul. Drzymały odnośnie wiat śmietnikowych. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych udzieliła odpowiedzi Panu radnemu 
informując, że czekają na stanowisko Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Waryńskiego. 
 
Punkt 9 – Wolne wnioski i informacje 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabierali: 
Pan radny Krzysztof Plewko, który w swoim wystąpieniu nawiązał do konferencji Zastępcy 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w sprawie nowej lokalizacji schroniska dla zwierząt. 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Myślę, że to jest też dobre miejsce, jesteśmy w takim gronie, 
że możemy porozmawiać na ten temat. Natomiast, ja mam pytanie do Artura Dąbkowskiego, 
bo widzę, że jest jeszcze na sesji. Czy to prawda, że był w zeszłym tygodniu u jednego  
z kołobrzeskich przedsiębiorców, który ubiegał się o przedłużenie umowy dzierżawy?  
I kolejne moje pytanie. Czy to prawda, że przekazał informacje dotyczącą tej nieruchomości, 
że są jeszcze jakieś osoby, inne podmioty gospodarcze, które również są zainteresowane 
wspomnianą nieruchomością? I czy to prawda, że w trakcie rozmowy wspomniał Pan, że jest 
Pan jedenastym głosem Prezydent Miasta Anny Mieczkowskiej? Zanim Pan udzieli 
odpowiedzi, bo mam nadzieję, że Pan udzieli odpowiedzi, pozwolicie Państwo, dajcie mi 
dwie minuty, przeczytam informację, którą otrzymałam o godzinie 13:58 w trakcie trwania 
sesji od Artura Dąbkowskiego: „Art.212 Kodeks Karny § 1. Kto pomawia inną osobę, grupę 
osób, instytucję, osobę prawną lub jednostkę organizacyjną nie mającą osobowości prawnej 
o takie postępowanie lub właściwości, które mogą poniżyć w opinii publicznej lub narazić na 
utratę zaufania potrzebnego dla danego stanowiska, zawodu lub rodzaju działalności 
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podlega grzywnie albo karze ograniczenia wolności. I § 2. Jeżeli sprawca dopuszcza się 
czynu określonego w § 1 za pomocą środków masowego komunikowania podlega grzywnie, 
karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do jednego roku. § 3. W razie 
skazania za przestępstwo określone w § 1 lub § 2 sąd może orzec nawiązkę na rzecz 
pokrzywdzonego, Polskiego Czerwonego Krzyża albo na inny cel społeczny wskazany przez 
pokrzywdzonego. § 4. Ściganie przestępstwem określonego w § 1 lub 2 odbywa się z 
oskarżenia publicznego.” Ciąg dalszy wiadomości: „Doszły do mnie słuchy, co zamierzasz? 
Informuje, że mój prawnik powiedział, że mam natychmiast zgłosić to na policję i do sądu, a 
to Kodeks Karny, ale to twoja decyzja. Prosił, żebym to ci przekazać, jakie będą 
konsekwencje i moja reakcja na pomówienia publiczne. Jacek też to powiedział w pewnym 
gremium, ale nie użył nazwiska. Także jego nie mogę podać.” Szanowny Panie radny, 
wydaje mi się, że moje postawione pytania do Pana, nie wpisują się w żaden wymieniony 
przez Pana paragraf. Natomiast sama treść tej wiadomości, o tyle jest dla mnie zaskakująca, 
co odbieram to, jako próbę zastraszenia mnie i próbę zamknięcia mi ust, żebym nie 
zadawała pytań. Informuję Pana, jak również Państwa, że treść tej wiadomości została już 
przekazana do kancelarii prawnej a Pana Przewodniczącego proszę o to, aby moja 
wypowiedź została zaprotokołowana na dzisiejszym posiedzeniu sesji Rady Miasta. Dziękuję 
bardzo.” 
 
Na prośbę Pani radnej Izabeli Zielińskiej jej wypowiedź została zaprotokołowana w całości. 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk, Przewodniczący Rady: „Dziękuję Pani Izabelo. Myślę, że 
Pan Artur Dąbkowski, jeśli chce, to może, jeśli nie, to nie musi odpowiadać. Ja tylko chcę 
zaznaczyć, że przyjęła Pani konwencję Śp. Andrzeja Leppera, który zadawał pytania 
zawsze, czy prawdą jest i w tym pytaniu było również stwierdzenie oskarżające. Ja myślę, że 
te sprawy, Państwo proszę, żebyście załatwiali między sobą na drodze prawnej a jeśli nie to 
możemy tutaj w Biurze Rady w obecności świadków. Natomiast myślę, że to nam wszystkim 
nie przystoi, żebyśmy tego typu problemy na forum tej sesji przedstawiali. To tyle ode mnie.” 
 
Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem: „Co miałem do powiedzenia, to 
Pani radna przeczytała. Pytania może Pani zadawać, to nie jest komisja śledcza smoleńska, 
ale oczywiście pytania może Pani zadawać w formie pytania. Jeżeli pomówi mnie Pani 
publicznie, czy któregokolwiek radnego, to każdy ma prawo podać Panią zgodnie z tym 
paragrafem, tak powiedziała moja kancelaria. Tyle mam Pani do powiedzenia.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem do wypowiedzi Przewodniczącego 
Rady: „Chciałam tylko doprecyzować, że nie postawiłam żadnego oskarżenia ani nic w tej 
kwestii. Postawiłam tylko i wyłącznie pytanie a radny ma prawo pytać. Więc to było w formie 
zapytania do radnego Artura Dąbkowskiego.” 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk, Przewodniczący Rady podziękował Pani radnej za złożone 
wyjaśnienie.  
 
Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w swojej 
wypowiedzi odniosła się do tematu lokalizacji schroniska, który poruszył w wolnych 
wnioskach Pan radny Krzysztof Plewko. Pani Prezydent pokazała radnym lokalizację 
schroniska i bardzo szczegółowo ją wyjaśniła.  
 
Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem odniósł się do wypowiedzi Zastępcy 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu ad 
vocem odniosła się do wypowiedzi Pana radnego Krzysztofa Plewko. 
 
Pan radny Jacek Woźniak zabrał głos w sprawie, którą wcześniej poruszyła Pani radna 
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Izabela Zielińska. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz zabrał głos w sprawie, którą wcześniej poruszyła Pani radna 
Izabela Zielińska. 
 
Pani radna Renata Brączyk w swoim wystąpieniu poruszyła sprawę nowej lokalizacji 
schroniska dla bezdomnych zwierząt.  
 
Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu ad 
vocem odpowiedziała Pani radnej Renacie Brączyk.   
 
Pan radny Krzysztof Plewko w swoim  wystąpieniu w pierwszej kolejności odniósł się do 
wystąpienia Zastępcy Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w sprawie nowej lokalizacji 
schroniska dla zwierząt a następnie nawiązał do sprawy poruszanej przez Panią radną 
Izabelę Zielińską.   
 
Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w sprawie 
lokalizacji schroniska dla zwierząt. 
 
Pani radna Renata Brączyk zwróciła się z wnioskiem o zajęcie się Kodeksem etyki 
radnego. 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk, Przewodniczący Rady zadeklarował, że sprawy poruszane 
przez radnych omówi na spotkaniu z Przewodniczącymi Klubów Radnych  
i Wiceprzewodniczącymi Rady. 
 
Pan radny Artur Dąbkowski: „Forma pytania jest dopuszczalna, ale czy ktoś chce 
odpowiedzieć na to pytanie, czy nie, to jest jego sprawa. Ja poinformowałem Panią, że 
art.212 Kodeksu karnego, to co Pani odczytała. I jeżeli dopuści się Pani pomówienia, to 
składam natychmiast wniosek do policji i do sądu o pomówienie. Jeżeli chodzi o pytanie, to 
ja też mam do Pani jedno pytanie. Z iloma Pani się spotkała przedsiębiorcami9? Co Pani 
mówiła na mój temat do jednego z przedsiębiorców? I które spotkanie odbyło się po Komisji 
Komunalnej. Jak się Pani wypowiadała na mój temat i co mu Pani mówiła i co sugerowała? 
Na te dwa pytania chciałbym, żeby Pani też odpowiedziała.” 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o przerwanie tego typu dyskusji.  
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Jestem radna już ponad 7 rok w kołobrzeskim samorządzie,  
nigdy nikogo nie pomówiłam i nigdy nikogo nie oskarżyłam. Nigdy nie byłam członkiem 
Komisji Komunalnej i nie jestem.” 
 
Po tym wystąpieniu Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Następnie Przewodniczący przekazał, że do Radnych zostało przesłane Zarządzenie  
Nr 90/21 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie procedury prac 
nad Wieloletnim Planem Inwestycyjnym. 
Przewodniczący poinformował także, że kolejną XLII sesję planuje zwołać w dniu 27 
października 2021 r. w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 
odległość. 
 

Punkt 10 – Zamknięcie sesji. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLI sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Bogdan Błaszczyk 

Osoba sporządzająca protokół, Danuta Nowak 

 

 


